



傑出工業家獎2026
INDUSTRIALIST OF THE YEAR AWARD 2026

提名截止日期: 2026年5月15日(星期五)
香港時間23時59分
Nomination Deadline: 15 May 2026 (Friday)
HKT 23:59

所有提交的資料將嚴加保密, 只供評審委員會作評選之用, 並在候選人當選後摘取適當部分公布。

All information submitted will be kept strictly confidential except for evaluation by the judging panel; appropriate information will be abstracted to publication only if an award is granted.

請用正楷填寫。 Please complete in BLOCK letters.

(A) 由提名人填寫 To be completed by the nominator			
我提名以下人士參選傑出工業家獎2026 : I would like to nominate the person below for the Industrialist of the Year Award 2026 :			
英文姓名 Full Name in English :	中文姓名 Full Name in Chinese :	請附上近照乙張 Please attach a recent photograph	
性別 : Sex :	出生日期 : Date of Birth : (Day 日 / Month 月 / Year 年)		國籍 : Nationality :
主要工業經營的公司名稱 (註一) : Company Name of Key Industrial Undertaking (Note 1) :			
(中文)	(English)		
成立年份 : Year of Establishment :	現任職位: Current Position: (中文) (English)		
業務性質: 請附交公司簡介 (如有): Business Nature : Please attach company brochure(s) (if any) :			
公司網址: Company Website :	上市公司: <input type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否 Listed Company : <input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No		
通訊地址: Correspondence Address :			
公司總部地點: Location of Headquarter :	公司是否為香港工業總會會員: <input type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否 Member of Federation of Hong Kong Industries: <input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No		
公司於香港地區內的員工人數: No. of employees in HK :	公司於香港地區外的員工人數: No. of employees outside HK :		
辦公室電話: Office Tel No. :	手提電話: Mobile No. :		
電郵: E-mail :			
聯絡人: Contact Person :	電話: Tel :	電郵: E-mail :	

提名人資料 Nominator's Information			
<input type="checkbox"/> 以個人身份提名 Nominate in an Individual Capacity		<input type="checkbox"/> 以機構 / 公司單位提名 Nominate in an Organisation / Company Capacity	
英文姓名 Full Name in English :		中文姓名 Full Name in Chinese :	
機構 / 公司名稱 : Name of Organisation / Company :			
(中文)		(English)	
機構 / 公司地址 : Address of Organisation / Company :			
現時職位 : Current Position :		(中文) (English)	
電話 : Tel :		電郵 : E-mail :	
聯絡人 : Contact Person :	電話 : Tel :	電郵 : E-mail :	
<input type="checkbox"/> 本人知悉倘候選人成功進入決選階段, 本人須代表候選人參加定於8月舉行的決選面談 (具體安排將由主辦機構另行通知)。 I acknowledge that should the nominee be selected as a finalist, I shall represent the nominee at the final judging interview scheduled to take place in August (The organiser will notify specific arrangements in due course).			
請於500字以內簡述你認為候選人應當被選為香港工業總會「傑出工業家獎2026」得主的理由。特別是候選人及其領導的公司在專業領域內取得的成就、對香港工業和社會的影響, 及在慈善和企業社會責任等方面的付出。 As a nominator, please summarise the reasons why you believe that your nominee should be selected as the winner of the FHKI's "Industrialist of the Year Award 2026" within a limit of 500 words. Especially the <u>outstanding achievements in the professional field and his/ her company's contribution to Hong Kong industries, as well as their company's contribution to Hong Kong industries and community, including charity and corporate social responsibility areas.</u>			
(中文)			
(English)			
* 倘有需要, 請另紙書寫。不完整的提名表格將不獲處理。 * Please use separate sheets if necessary. An incomplete nomination form will not be processed.			

候選人個人事業的傑出成就

Nominee's outstanding achievements in his / her own field

提名人必須於2026年6月14日或之前提交補充資料，如年報、多媒體採訪、新聞報導、自傳等佐證文件，以資證明候選人在事業上的成就及貢獻。逾期提交將不獲評審委員會考慮。

Nominator should submit commendations and supporting documents such as annual reports, media interviews, news coverage and biographical materials which verify and substantiate the nominee's achievements and contributions by 14 June 2026. Late submissions will not be considered by the Judging Panel.

* 請按日期先後填寫 (with dates in chronological order)

年份 Year	成就及獎項 Achievements and Awards	
1. _____	_____	(中文)
_____	_____	(English)
2. _____	_____	(中文)
_____	_____	(English)
3. _____	_____	(中文)
_____	_____	(English)
4. _____	_____	(中文)
_____	_____	(English)
5. _____	_____	(中文)
_____	_____	(English)
6. _____	_____	(中文)
_____	_____	(English)
7. _____	_____	(中文)
_____	_____	(English)
8. _____	_____	(中文)
_____	_____	(English)
9. _____	_____	(中文)
_____	_____	(English)
10. _____	_____	(中文)
_____	_____	(English)

* 倘有需要，請另紙書寫。不完整的提名表格將不獲處理。

* Please use separate sheets if necessary. An incomplete nomination form will not be processed.

候選人對香港工業和社會的貢獻

Nominee's contributions to the Hong Kong industry / the community

例如：社會服務團體、專業團體、公民團體、商業及工業團體等

e.g. Community Service, Professional, Civic or Charitable Affiliation and Trade / Industrial Association Membership etc.

* 請按日期先後填寫 (with dates in chronological order)

職位 Position	團體名稱 Name of Organisation	任期：由 Date : From	-	至 To
1. _____ (中文)	_____ (中文)	_____	-	_____
_____ (English)	_____ (English)	_____	-	_____
2. _____ (中文)	_____ (中文)	_____	-	_____
_____ (English)	_____ (English)	_____	-	_____
3. _____ (中文)	_____ (中文)	_____	-	_____
_____ (English)	_____ (English)	_____	-	_____
4. _____ (中文)	_____ (中文)	_____	-	_____
_____ (English)	_____ (English)	_____	-	_____
5. _____ (中文)	_____ (中文)	_____	-	_____
_____ (English)	_____ (English)	_____	-	_____

* 倘有需要，請另紙書寫。不完整的提名表格將不獲處理。

* Please use separate sheets if necessary. An incomplete nomination form will not be processed.

- 本人謹此為在本提名表格中所填一切作證，並聲明所填資料俱為屬實無訛；本人亦明白，主辦機構、甄選委員會和評審委員會就「傑出工業家獎」各有關事項所作的一切決定均為最終決定，並對該等事項具有約束力。本人願意代表候選人接受決選面談，以提供有關候選人成就與貢獻之補充資料及詳細說明。主辦機構可憑其絕對酌情權修改評選規則和準則。主辦機構亦有權收回或撤銷任何已頒發的獎項。

I attest to all the facts in this nomination form, and hereby declare that the information is true to the best of my knowledge. I agree that all decisions regarding the Awards are final and binding on the organiser, the screening committee, and the judging panel. The organiser retains all rights to modify the Award's rules and criteria at its sole discretion. I am prepared to attend the final judging interview on behalf of the nominee as necessary to provide supplementary information and detailed explanations regarding the nominee's achievements and contributions. The organiser also reserves the right to withdraw or revoke any award that has been made and presented.

日期： _____ 提名入簽名 (註二)： _____
Date : _____ Signature of Nominator (Note 2) : _____

(B) 由候選人確認提名 Acknowledgement of Nomination

- 本人謹此聲明，本人知悉並接受提名。倘本人獲選，本人定當出席頒獎典禮。
- I hereby declare my acknowledgment and acceptance of the nomination. I am prepared to attend the presentation ceremony if I am awarded.

日期： _____ 候選人簽名： _____
Date : _____ Signature of Nominee : _____

您從何處得知「傑出工業家獎2026」接受提名？

Where did you learn about the "Industrialist of the Year Award 2026" ?

- 香港青年工業家獎暨傑出工業家獎網站
YIAH & IOY Official Website
- 香港青年工業家獎暨傑出工業家獎2026電子宣傳單張
E-promotional Flyer of YIAH & IOY 2026
- 候選人 / 朋友 / 同事
Nominee / Friend / Colleague
- 工商團體 (請列明團體名稱)
Trade and Industrial Organisations (Please specify the name of organisation) _____
- 其他 (請列明)
Others (Please specify) _____

註一 Note 1 :

「工業經營」是指任何在香港經營業務的法人，業務範圍包括與物品或其零件的製造、改造、裝飾、整理、加工、包裝或整形以供銷售的傳統製造業；或包含研發、人工智能、專利等技術元素的新興產業如新能源及創意產業。

An industrial organisation shall be taken as any registered company engaging in commercial activities in Hong Kong which consists of the manufacture, alteration, ornamentation, finishing, processing, packaging or transformation of articles, or parts of articles, for sale, or emerging industries such as new energy, and creative industries, provided that its business incorporates technological elements such as R&D, AI, patents.

註二 Note 2 :

倘並非以個人身份提名，須由提名機構或授權的代表人簽署及加蓋機構印章。

In case the nominator is an organisation, the nomination form must be signed by an authorised representative of the organisation, with the official chop affixed.

請將提名表格及有關證明文件以下列方式遞交：

Please return the completed nomination form and the supporting documents to:

(1) 網上及電郵 Online & Email Application:

網址 Website : www.yiah.org

電郵 E-mail : yia@fhki.org.hk

(2) 郵寄或親身呈交 By Post or In Person :

香港工業總會

香港九龍長沙灣長裕街8號億京廣場31樓

會員關係科YIAH & IOY 2026 收

Federation of Hong Kong Industries

31/F, Billion Plaza, 8 Cheung Yue Street, Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong

Attn: Membership Relations Division - YIAH & IOY 2026

每位候選人應只接受一位提名人之提名。倘主辦機構收到多於一份候選人之提名表格，首份呈交至主辦單位的完整提名表格將被認定為該候選人的有效提名。隨後的提名將不予考慮。

Each candidate should only accept nominations from a single nominator. If the organiser receives more than one nomination for the candidate, the first completed nomination form submitted to the organiser will be deemed the candidate's valid nominee. Subsequent nominations will not be considered.

網上 / 電郵方式遞交時間將以主辦機構伺服器之時間為準；經郵寄方式遞交，日期將以郵戳為準。逾期遞交將不獲受理。

For application by online system / email, the deadline will be based on the server time of the organiser; for application by post, the postmark date will be regarded as the date of application. Late application will not be accepted.

查詢 Enquiries

網址 Website : www.yiah.org

電郵 E-mail : yia@fhki.org.hk

電話 Tel : 2732 3102 / 2732 3120

聯絡人 Contact Person : Charlotte Chan, Choco Chan

